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Izgradnja kanalizacijskog sustava i pratećih objekata na području Ivanca odvija se prema 

planu i radovi bi trebali biti dovršeni u roku, do kraja ove godine.

Istaknuto je to u utorak na konferenciji za novinare u Ivancu, na kojoj je predstavljen 

projekt „Sustav odvodnje i pročišćavanja otpadnih voda Aglomeracije Ivanec“ vrijedan 

34.025.665,53 eura, koji se s 19.330.370,27 eura sufinancira iz Kohezijskog fonda 

Europske unije. Najveća je to i najskuplja komunalno-infrastrukturna investicija u povijesti 

Grada Ivanca, koja se sufinancira i iz državnog proračuna, odnosno Hrvatskih voda te 

proračuna Grada Ivanca. 

Sustavom za pročišćavanje otpadnih voda Ivanec obuhvaćeno će biti 11.000 stanovnika u 

gradu Ivancu i naseljima Gečkovec, Kaniža, Vuglovec, Jerovec, Ivanečko Naselje, 

Ivanečki Vrhovec, Lančić, Knapić, Prigorec, Punikve, Vitešinec i Salinovec.

- Projekt je složen, a sastoji se od izgradnje, sanacije i rekonstrukcije sustava odvodnje te 

od nabave potrebne komunalne opreme. Radovi su započeli u studenom 2021. godine, a 

rok završetka je 31. prosinca 2024., s time da je do sada rekonstruirano 34 kilometara 



kanalizacijskih cjevovoda od planiranih 36 kilometara, dakle realizirano je 95 %. Uz to je 

od planiranih 972 metra, izvedeno 747 metara vodoopskrbnih cjevovoda, što je 77 %, a uz

to se grade prateći objekti, 12 crpnih stanica, dva retencijska beza i deset kišnih preljeva. 

U sklopu projekta se nabavljaju i specijalna vozila za čišćenje sustava odvodnje, za 

pražnjenje septičkih i sabirnih jama, odnosno za CCTV inspekciju – rekao je direktor 

Ivkom-voda Ranko Zbodulja.

- Impresionirani smo svime što smo vidjeli na terenu, na gradilištu, od uređaja za 

pročišćavanje otpadnih voda, pa do informacija o postotku realizacije. Nema nikakve 

sumnje da ćemo taj projekt i završiti – istaknuo je direktor Hrvatskih voda - VGO za Muru i 

gornju Dravu Milan Rezo.

Ni zamjenik generalnog direktora Hrvatskih voda Davor nije krio zadovoljstvo izvedenim 

radovima, posebno na pročistaču otpadnih voda. - Ne smijemo zaboraviti da je tek u 

veljači dobivena građevinska dozvola, da su u ožujku počeli građevinski radovi, a danas to

izgleda kao da će biti i gotovo daleko prije planiranog roka. Kad projekt bude gotov, Ivanec

će biti drugačiji grad, već se vide obrisi asfalta i s okončanjem projekta stvorit će se 

pretpostavke za gospodarski rast. Zahvaljujem građanima Ivanca na strpljenju, a Vladi na 

osiguranim sredstvima za realizaciju projekta – rekao je Vukmirić.

Na području Varaždinske županije planira graditi čak sedam aglomeracija, napomenuo je 

župan Anđelko Stričak.

- Aglomeracija Varaždinske Toplice je završena, a aglomeracija Varaždin i ova u Ivancu su 

pri kraju. Njima se njima priključenje na sustav kanalizacije omogućiti za gotovo trećinu 

stanovnika Varaždinske županije. Aglomeracije nisu samo komunalni projekt, nego je još 

važnija zaštita okoliša, da se očuva najvrednije i najznačajnije, a to su vode. Još dvije 

aglomeracije, Ludbreg i Novi Marof, su projektirane, dok su tri u pripremi, Lepoglava, Veliki

i Mali Bukovec. U svim naseljima koja neće biti obuhvaćena ovim projektima, prići ćemo 

izgradnji manjih, „točkastih“ aglomeracija – rekao je župan Stričak i zahvalio Vladi RH bez 

čijih odluka ne bi bilo ni projekata spomenutih aglomeracija.

Napomenuo je i da je aglomeracija samo jedan od velikih projekata koji se provode na 

području Grada Varaždina. - Trenutno se izvodi čak pet vrlo važnih investicija i projekata. 

Uz aglomeraciju, tu je i projekt brze ceste Varaždin - Ivanec, dogradnja ili gradnja čak dva 



dječja vrtića, dogradnja zgrade Osnovne škole Ivanec te postupak proglašenja parka 

prirode „Zagorske gore“ – naveo je župan. 

Grad Ivanec sufinancira šest posto vrijednosti projekta, a gradonačelnik Ivanca Milorad 

Batinić je zahvalio izvođačima na tempu i poštivanju dinamike radova. – Spremni smo za 

rješavanje problema i iznalaženje rješenja kako da se građanima olakša suživot s 

radovima i prometovanje oštećenim prometnicama u nadolazećem razdoblju do konačnog 

okončanja projekta – naveo je Batinić.




